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Abstract (en)
The fixing apparatus for hotplates (2) of a heating apparatus of a corrugated board plant provides for each hotplate (2) to be fixed on a dimensionally
rigid and stationary frame (6), and for the hotplate ends to be supported via movable bearings (16, 17, 18, 19). As a result, an even heating surface
is maintained for the web of corrugated board guided over it, even with limited expansion of the hotplates as a consequence of the action of heat.
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Abstract (de)
Die Befestigungsvorrichtung für Heizplatten (2) einer Heizvorrichtung einer Wellpappenanlage sieht vor, daß jede Heizplatte (2) an einem
formsteifen und raumfesten Rahmen (6) befestigt ist und daß die Heizplattenenden über Loslager (16, 17, 18, 19) abgestützt sind. Hierdurch
wird eine ebene Heizfläche für die darüber geführte Wellpappenbahn auch bei begrenzter Ausdehnung der Heizplatten infolge Wärmeeinwirkung
aufrechterhalten. <IMAGE>
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